
شیراز -قاسم توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-طی 
نشستی در قالب پاتوق رسانه اي تبیین که به همت 
سازمان بسیج رسانه فارس و با محوریت سازمان بسیج 
مهندسین صنعت و معدن راه اندازی شده، مشكلات 
برق کشاورزان و صنعتگران در فصل گرما، با حضور 
نمایندگان صنفی و مدیران مربوطه به بحث و بررسی 

گذاشته شد.
هادي رضایي، رئیس سازمان بسیج رسانه فارس ی در 
این جلسه بیان کرد: با توجه به قرار گرفتن در آستانه فصل 
گرم سال، استفاده بیشتر از انرژي و همچنین رونق بخش 
کشاورزي در این فصل، پاتوق رسانه اي تبیین) سازمان 
رسانه( به بررسي مشكلات برق کشاورزان و صنعتگران 

در فصل گرما اختصاص داده شده است.
او ضرورت همراهي و هم افزایي براي گذر از پیك فعلي 
را یادآور شد و تصریح کرد: پاتوق تبیین بسیج رسانه به 
اقناع سازي مسائل روز از سوي مدیران اختصاص دارد 

و نه صرفا سخنراني.
حسین پناهي، رئیس بسیج مهندسین صنعت و معدن 
فارس نیز ضرورت برگزاري این جلسه را اقناع سازي 
افكار عمومي براي عبور از پیك فصل تابستان امسال 
عنوان و از مسئولان متولي خواست تا پیش از هر اقدامي، 
فعالیت هاي مربوط به امور برق به صورت شفاف برای 

مردم و اصناف تبیین شود.
او عنوان کرد: از آنجا که اقناع سازي یكي از رویكردهاي 

مهم رسانه است، این سازمان با اســتفاده از ظرفیت و 
فضای ایجاد شده توسط بسیج رسانه فارس، کشاورزان 
و صنعتگران را گرد هم آورده تا از نزدیك ضمن اعلام 
چالش ها در این زمینه، به بیان مطالبات خود از مسئولان 

مربوطه بپردازند.
محمدرضا سلاحي، مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز 
نیز در این نشست به تشریح برنامه هاي شرکت متبوع براي 
عبور از پیك تابستان پرداخت و گفت: ناترازي مصرف و 
تولید برق از سالهاي قبل به دلیل حاکمیت تحریم، عدم 

سرمایه گذاري و …در کشــور وجود داشته و در واقع 
متناسب با رشد مصرف، تولید اضافه نشده است.

او کنترل مصرف و افزایش تولید را تنها راه رفع ناترازي 
ذکر و خاطرنشان کرد: افزایش تولید بسیار زمانبر و هزینه 
ساز است.به عنوان مثال؛ دو نیروگاه در فارس داریم که 
هر کدام در بهترین شرایط زماني در بازه زماني سه ساله 
با هزینه اي بالا احداث مي شود و لذا وزارت نیرو راهي 
جز مدیریت مصرف ندارد تا بتواند شرایط موجود را 

کنترل کند.

مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز ادامه داد: سال گذشته 
تولید و مصرف با هم همخواني نداشت و به همین دلیل 
خاموشي ها در دستور کار قرار گرفت و مثلا کشاورز در 
طول یك روز، دوبار با خاموشي مواجه می شد و صنعتگر 

نیز همینگونه بود.
به گفته سلاحی؛ امسال براي ایجاد یك احساس رضایت 
عمومي، استفاده از ظرفیت غیرقابل استفاده و احصاء آنها، 
اخذ مجوز براي خرید انرژي از پتروشیمي هاي جدید، 
پالایشگاهها و مولدهاي خود تامین در دستور کار قرار 

گرفته است.
او گفت: براساس طرح این موارد، پروتكل هایي با وزارت 
صمت و جهاد کشاورزي مبادله شده است.استراتژي 
تعریف شده براي وزارت صمت این بود که صنعتگر 
اگر بداند چه زماني با خاموشــي مواجه شود، راحتتر 
مي تواند برنامه ریزي کند و بنابراین برنامه انتقال تعطیلات 
جمعه به یك روز هفته برنامه ریزي شد.در وزارت جهاد 

کشاورزي نیز این مهم در دستور کار قرار گرفت.
مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز با تصریح بر اینكه 
وظیفه ملي و شرعي ما این است که از نارضایتي عمومي 
جلوگیري کنیم، گفت: شرکت هاي توزیع یك شرکت 
سیاست گذار نیستند و یك سیاست کلي از جانب نظام 
ابلاغ شده و تمام قد به میدان آمده اند تا امسال خاموشي 
گسترده و خارج از برنامه ریزي مانند سال قبل نداشته 

باشیم.
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بازدید مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی از مرکز ماده ۱۶ استان آذربایجان شرقی

تبریز - امید محمد زاده اصل النجق،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی از مرکز ماده ۱۶ استان بازدید کرد
در راستای پیگیری و اجرای مصوبات کمیته استانی پیشگیری از آسیب های وارده از پدیده شوم اعتیاد در جامعه کار و تولید و بهره مندی از ظرفیت های کارگاهی مراکز ماده ۱۶ در مدیریت آسیب ها و 
صیانت از معتادان بهبود یافته حسین فتحی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی به همراه مدیران عضو شورای هماهنگی مبارزه  با مواد مخدر استان از مرکز ماده ۱۶ در منطقه صوفیان 

بازدید کرد.
این بازدید که بر اساس برنامه پیش بینی شده از سوی شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان در اولین جلسه کمیته تخصصی توسعه مشارکت های مردمی سازمان های مردم نهاد شورای هماهنگی 

مبارزه با مواد مخدر استان صورت گرفت از کارگاه های اشتعال زایی فعال در مرکز ماده ۱۶ استان باز دید و ظرفیت های خیرین استان در راستای حمایت و صیانت از معتادان بهبود یافته بررسی شد.

  بررسی مشکل برق کشاورزان وصنعتگران 
در پاتوق بسیج رسانه ای استان فارس

استاندار همدان :

حضور اعضای حزب موتلفه اسلامی در شورای اداری همدان بررسی می شود

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

همدان- فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-استاندار 
همدان گفت: حضور اعضای حزب موتلفه اسلامی در 
شورای اداری همدان بررسی می شود.علیرضا قاسمی 
فرزاد ظهر امروز در دیدار با دبیر حزب موتلفه اسلامی 
استان ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای این حزب 
اظهار کرد: اساس شــكل گیری حزب موتلفه اسلامی 
به قبل از انقلاب اســلامی برمی گردد که دستگیری از 

مستمندان مورد توجه آن بود.
وی با بیان اینكه ساختار شكل گیری کمیته امداد امام )ره( 
از حزب موتلفه نشات گرفته است گفت: حزب موتلفه 
یكی از تشكل های دارای ساختار، اساسنامه متقن است و 

شعبه های زیادی دارد.
استاندار همدان با اشاره به اینكه ساختار حزب موتلفه 
قدرتمند اســت و افراد زیادی در آن بودند که در نظام 
اسلامی مسئولیت خطیری را برعهده گرفتند و همواره 
پشتیبان نظام و انقلاب بودند افزود: حزب موتلفه از ابتدا 
اعتقاد راسخ به آرمان های امام )ره( داشت و تا امروز در 
همه عرصه ها حضور داشــته و همواره مدافع انقلاب 
اسلامی بوده است. وی با اشاره به اینكه بررسی می کنیم تا 
حزب موتلفه بتواند در شورای اداری استان حضور داشته 
باشد گفت: ساختار شورای اداری تعریف شده است و 

باید هماهنگی ساختاری و دستگاهی صورت گیرد.
قاسمی فرزاد بیان کرد: مجموعه اداری استانداری شورای 
های زیادی از جمله برنامه ریزی و مدیریت بحران دارد 
و جایی هم که همه مسوولان می توانند، حضور داشته 

باشند، شورای اداری است.
وی با بیان اینكه نگاه دولت سیزدهم بهره گیری از افراد 
متخصص و کارآمد است گفت: تعهد افراد و کارآمدی 
مورد توجه است و به اینكه کسی در دوره های گذشته 
مسئولیتی داشــته یا نداشــته مورد هدف ما نیست که 

انتصابات نیز گواه این موضوع است.

 استاندار همدان با اشــاره به اینكه اقداماتی  نسبت به 
شــكل گیری خانه احزاب و هیات های اندیشه ورز در 
حال انجام است خاطرنشان کرد: باید احزاب استان را 
جمع آوری و ســاماندهی کرد که در این زمینه به دفتر 

معاون سیاسی ماموریتی داده شده است.
وی در حخصوص ضرورت انسجام و وحدت نیروهای 
انقلاب اسلامی خاطرنشان کرد: متاسفانه آن وحدت و 
انســجامی که بین نیروهای اصلاح طلب وجود دارد، 
هیچگاه بین نیروهای انقلاب نبوده و هرگاه نیروهای 
انقلاب زمام امور را به دست گرفتند بلافاصله جریان هایی 
که سهمی نداشتند یا سهمشان کمتر بوده، علیه کسانی که 

مسئولیت داشتند، حرکاتی انجام دادند.
قاسمی فرزاد عنوان کرد: در حال حاضر در سطح کشور 
علیه وزرا و استانداران مطالبی گفته می شود که البته در 
استان ما کمتر است و استان های دیگر بیشتر که بخشی از 

اشكال هم به مسئولان برمی گردد.
وی با اشــاره به اینكه از روزی که مسئولیت استان را 
برعهده گرفتم یكی از سخت ترین مشكلات انتصاب 
افراد بوده است تاکید کرد: هر برادری که سبقه انقلابی، 
تعهد و کارآمدی و تخصص داشته باشد ما او را به کار 

گرفتیم.
استاندار همدان با اشاره به اینكه گاهی افرادی در جایی 
انتصاب ما را تایید کردند و همان ها در جای دیگر این 
انتخاب ها را مناسب ندانســتند افزود: غیرت، همت و 

حمیت افرادی را نباید نادیده گرفت.
وی با بیان اینكه گاهی میان جوانان این موضوع را تاکید 
می کنم که افرادی سال های جنگ اسلحه به دست گرفتند 
و مقابل دشمن ایستادند و امروز ما باید جایگاه آنها را 
والا بدانیم افزود: افرادی هم بودند که خارج از کشــور 
را ترجیح دادند و رفتند و مدرک گرفتند و امروز آمده اند 
پوز محل تحصیل خود را هم می دهند در حالی که افتخار 
ما سرباز و بسیجی بودن است.دبیرحزب موتلفه اسلامی 
همدان نیز ضمن اشاره به پنجاه و هفتمین سالگرد شهادت 
اعضای حزب موتلفه اســلامی اظهار کرد: مقام معظم 
رهبری درباره شهدای موتلفه بیان زیبا و قابل تاملی دارند، 
ایشان می فرمایند »این شهدای چهارگانه حقیقتا در دوران 
ظلمت نور خدا بودند که درخشــیدند و فضا و دلها را 

روشن کردند و راه را به بسیاری نشان دادند«.
محمود الفت بیــان کرد: هدف اصلــی این ملاقات با 
اســتاندار محترم تجدید میثاق موتلفه اسلامی با خط 

ولایت و مرجعیت، اعلام آمادگی حزب موتلفه اسلامی 
برای همراهی و کمك به مقام ارشــد استان در راستای 
اجرایی کردن منویات مقام معظم رهبری به ویژه بیانیه 
گام دوم انقلاب و نیز همراهی در سیاست های دولت 

مردمی است.
وی حفظ و ارتقای ارزش های دینی به ویژه امر به معروف 
و نهی از منكر را از وظایف این حزب دانست و گفت: 
حزب موتلفه در حال حاضر در 3۱ استان و بیش از ۱80 
شهرستان دفتر و هسته تشكیلاتی دارد و فعالیت هایی را 

وظیفه خود می داند.
دبیرحزب موتلفه اسلامی همدان با بیان اینكه این حزب 
در مرکز استان و شهرستانها نیز دفاتر، دبیر و اعضا دارد که 
بیشترین اعضا نیز از میان فرهنگیان فرهیخته هستند افزود: 
موتلفه اســتان در تمامی صحنه های انقلاب در استان 
حضور داشته که می توان به انتخابات ریاست جمهوری، 

مجلس شورای اسلامی و شورای شهر اشاره کرد.
وی با اشاره به اینكه حزب موتلفه استان در تمامی دولت ها 
با استانداران و مدیران استانی و ائمه جماعات ارتباط داشته 
و دارد اضافه کرد: این حزب از تمام ظرفیت های خود 
برای تعامل با مدیران استان دریغ نكرده که البته گاه از روی 
دلسوزی نقدی هم داشته و مسئولین هم بخاطر حس نیت 
موتلفه، پذیرا بوده اند و البته موضع گیری هایی هم می شود. 
الفت از استاندار همدان مطالباتی داشت که بدین شرح 
بیان کرد: حضور احزاب در شورای اداری، بكارگیری 
نیروهای متخصص موتلفه در بدنه اجرایی، شكل گیری 
مجدد خانه احزاب و به تبع آن تشكیل کارگروه اندیشه 
ورز درخصوص نیازهای اســتانی، تلاش برای ایجاد 
همدلی و یكپارچه کردن نیروهای انقلابی، توجه ویژه 
به  موضوع امر به معروف و نهی ازمنكر به خصوص در 
دستگاه های دولتی و اجرایی و اماکن عمومی و  جلسات 

ماهانه برای احزاب.

 راه اندازی بازار ماهی و میگو در  بندر بوشهر

بوشهر -سهیلاکرم پور،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار بندر بوشهر گفت: راه اندازی بازار 
ماهی و میگو در اولویت های شهرداری بندر بوشهر قرار گرفته است که در این راستا تمام 

ظرفیت های شهرستان بكارگیری شده است.
حسین حیدری در نشست ساماندهی بازار ماهی و میگو در بوشهر اظهار کرد: راه اندازی 
این بازار سال های سال اســت که مغفول مانده چراکه در این مسیر اختلاف نظرهای 

زیادی وجود دارد.
وی بیان کرد: در شهر بوشهر چندین مكان عرضه ماهی و میگو وجود دارد که این روند 

مشكلاتی را در سطح شهر ایجاد کرده است.
حیدری ادامه داد: نازیبایی محیط شهری، تهدید سلامت مردم و ورود جانوران موزی در 
اثر فعالیت پراکنده مراکز عرضه آبزیان اعتراض شدید مردم و مطالبه گران اجتماعی را به 

دنبال داشته است که درخواست آنان بسیار به جا و منطقی است.
وی افزود: به فراخور این حساسیت ساماندهی بازار ماهی و میگو در شورا اسلامی شهر 

و شهرداری بندر بوشهر به صورت ویژه در دستور کار قرار دارد.
شهردار بندر بوشهر تاکید کرد: راه اندازی چنین مرکزی باید در کنار دریا باشد و علاوه 
بر لحاظ پارکینگ و ترافیك محدوده بازار شرایط موردنیاز برای دفع آب های سطحی 

آن نیز فراهم شود.
وی افزود: در طرح ساماندهی بازار ماهی و میگو برخی حتی حاضر به جابجایی از مكان 
فعالیت خود نیستند که در چنین شرایطی تصمیم براین شد با خرد جمعی مكان مناسبی 

برای بازار ماهی و میگو در بوشهر لحاظ شود.
حیدری اظهار کرد: در بازدید میدانی با کار کارشناسی مكان مناسب برای احداث بازار 

ماهی و میگو انتخاب خواهد شد.
مدیر شیلات شهرستان بوشهر گفت: حیات و پویایی شهر بوشهر به فعالیت مراکز عرضه 
ماهی و میگو است که در این راستا باید نسبت به احداث مرکزی مرتب و منظم در بوشهر 

اقدام شود.
حسن احمدی افزود: مكان احداثی باید کنار دریا باشد تا بتوان استانداردهای موردنیاز 

بازار ماهی و میگو را بخوبی تامین کرد.
معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری بوشهر گفت: باید اجماع و نگاه همدلانه لازم 
صورت گیرد تا به جای تلاش، اقدام عملی برای راه اندازی بازار ماهی و میگو صورت 

گیرد .
مسعود شیرافكن ادامه داد: چهارشنبه نیز پایان مهلت تحویل پاکات سرمایه گذاران میدان 

میوه و تره بار است که باید تدابیر لازم برای جلب نظر سرمایه گذاران فراهم شود.
وی ادامه داد: برای احداث بازار عرضه ماهی و میگو و میدان های عرضه میوه و تره بار باید 

حداکثر تا پایان تیرماه تصمیم های نهایی برای این ۲ مرکز گرفته شود
شیرافكن اظهار کرد: در اتباط با احداث بازار ماهی و میگو ، سلامت مردم خط قرمز است 
که در این موضوع رعایت بهداشت باید در اولویت جدی عرضه کنندگان محصولات 

آبزی باشد.
وی تاکید کرد: راه اندازی بازار ماهی و میگو باید مدرن، زیبا، گردشگرپذیر و سلامت 
محور باشد تا رضایت شهروندان و عرضه کنندگان را به صورت تمام و کمال فراهم کنند.

شیرافكن افزود: فرمانداری بوشــهر تمام قد از طرح های شهرداری بندر بوشهر برای 
احداث بازار ماهی و میگو و همچنین میادین میوه و تره بار حمایت خواهد کرد و در این 

مسیر وجود کوچك ترین معارض برای شهروندان اطلاع رسانی خواهد شد.
در این نشست کارشناسان مربوطه نیز راهكارهای و پشنهادهای خود را برای احداث 

بازار ماهی و میگو ارائه کردند.

مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان :
 اولین نمایشگاه گردشگری بازار سفر

 در البرز برگزار می شود

کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-اولین جشــنواره بازار سفر استان 
البرز در پارک شــهید چمران کرج از 30 خــرداد الی 3 تیر ماه بــه مدت 5 روز 

برگزارمی شود
فریدون محمدی  در خصوص بر گزاری اولین جشــنواره بازار سفراستان البرز 
اظهارداشت: این جشنواره برای اولین بار در شــهر کرج ،استان البرز برگزار می 

شود
مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان البرزتصریح کرد : بازار 
سفر یك جشنواره تخصصی برای فروش تور مسافرت های داخلی است ، استان 
البرز در مسیر مواصلاتی ۲5 استان کشور قرار گرفته و به دلیل جمعیت بالای این 
استان و نزدیكی به قطب جمعیتی پایتخت است ، این استان مقصد سفر های آخر 

هفته و کوتاه مدت این جمعیت می باشد .
وی افزود : استان البرز در حوزه گردشگری جایگزین شهرهای شمالی کشور شده 
که با توجه ترافیك جاده ای شمال کشور مردم برای سفری دو روزه به شهر های 

شمالی بیشتر وقت خود را در ترافیك سپری می کنند .
محمدی خاطر نشان کرد : برای سفر به استان البرز با طی کردن مدت زمان کوتاهی 
میتوانند به دور ترین نقطه اســتان ســفر کنند و از جاذبه های زیبای این استان از 

جمله طالقان ، اشتهارد لذت ببرند .
مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان البرز اظهار داشت : برای 
ما مهم است که گردشگر وارد استان البرز شود و از طرفی مردم البرز نیز بتوانند با 

بهترین شرایط به سفرهای داخلی بروند.
محمدی تصریح کرد : مهمترین هدف اداره میراث فرهنگی و صنایع دستی استان 
البرز در برگزاری نمایشــگاه بازار سفر شناســاندن آژانس های مسافرتی استان 
البرزاست ،بازار مسافرین داخلی کرج را از تهران به کرج منتقل کنیم ،بیشتر مردم 
البرز تورهای مسافرتی خود را از تهران می خرند و هدف ماشناساندن آژانس های 

مسافرتی البرز را به مردم است .
مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان البرزادامه داد: در استان 
البرز ۱40 آژانس مســافرتی فعال حضور دارد که حدود ۲0 آژانس جزء بهترین 

آژانس های کشور هستند .
محمدی تاکید کرد : جشنواره بازار سفر کاملا مدرن و بروز است ودر این راستا 
جهت برگزاری جشنواره  ، شرکت تعاونی گردشگری ســیمرغ  یكی از بهترین 

شرکت ها ی مجری را انتخاب کردیم 
وی افزود : شرکت تعاونی گردشگری سیمرغ سال گذشته در کرج تشكیل شده 

و متشكل از 35 آژانس می باشد .
فریدون محمدی گفت : جشــنواره بازار ســفر را هرســال درتقویم استان البرز 
برگزارخواهد شد امیدوارم به روزی برسیم که جشــنواره بازار سفرمرکز اصلی 
فروش تورهای داخلی شود ، استان البرز اولین استانی است که بعد از تهران چنین 

جشنواره ای برگزار می کند .

 گردهمایی برندهای مطرح
  قطعات خودرو کشور 

در نمایشگاه بین المللی اصفهان
اصفهان-ســمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-نمایشــگاه 
بین المللی اصفهان در آخرین هفته خردادماه و در قالب هجدهمین 
نمایشگاه تخصصی قطعات، مجموعه ها و صنایع وابسته خودرو 

میزبان شرکت های برتر کشور خواهد بود.
 این نمایشگاه که طی روزهای ۲۶ تا 30 خردادماه و به مدت پنج روز 
برپا می شود، ۱05 شرکت از ۱5 استان کشور را گرد هم جمع می کند 
تا به ارائه دستاوردها و توانمندی های فنی و خدماتی خود بپردازند.

در نمایشگاه قطعات خودرو امسال اصفهان شرکت های مطرحی از 
استان های اصفهان، تهران، البرز، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی، 
قم، فارس، گیلان، سمنان، یزد، مازندران، سیستان و بلوچستان، 
مرکزی، قزوین و همدان حضور دارند و توانمندی های خود را 
در قالب قطعات و مجموعه های خودرو، قطعات موتور، اجزا و 
قطعات الكترونیك خودرو، ماشین آلات و تجهیزات قطعه سازی، 
تحقیقات و طراحی مهندسی، مواد اولیه و تجهیزات جانبی خودرو، 
بازرگانی و خدمات پس از فروش، لوازم تزئیناتی خودرو، تعمیر و 
نگهداری خودرو، محصولات پاک کننده خودرو، سیستم شاسی، 
تیونینگ، خدمات پس از فروش و بیمه در معرض بازدید علاقمندان 

قرار می دهند.
هجدهمین نمایشگاه تخصصی قطعات، مجموعه ها و صنایع 
وابسته خودرو در حالی برگزار می شود که 70 درصد شرکت های 
حاضر در این نمایشگاه در حوزه تولیدی و 30 درصد نیز در حوزه 
توزیع و خدمات مشغول به فعالیت هستند. همچنین این نمایشگاه 
در قالب ۱5 هزار مترمربع فضای نمایشــگاهی برپا می شود که 
گستره جامعی از فعالیت های مرتبط با حوزه قطعات خودرو را 

در بر می گیرد.
حضور شرکت ساپكو با ۲۱ زیرمجموعه معتبر گروه خودروسازی 
سایپا در این نمایشگاه قطعی شده و مجموعه ها و برندهای مطرح 
دیگری مانند گروه عظام، گروه بازرگانی منتخب، سپنتا توسعه 
تجارت پارس، سینا پارت، توکل پارت، طلائیه داران کویر زواره، 
گسترش خودرو کوشاوران، شاهین یدک و پارت لند نیز به ارائه 

دستاوردهای خود می پردازند.
حضور برندهای برتر و مطرح بیشتر نســبت به دوره گذشته و 
افزایش مشارکت استان ها در این دوره از جمله ویژگی های برجسته 

نمایشگاه قطعات خودرو اصفهان در سال ۱40۱ به شمار می رود.
علاقمندان به بازدید از هجدهمین نمایشگاه تخصصی قطعات، 
مجموعه ها و صنایع وابسته خودرو می توانند از ساعت ۱0 تا ۱8 
روزهای ۲۶ تا 30 خردادماه به نمایشگاه بین المللی اصفهان واقع در 

کمربندی شرق، روبروی منطقه روشن دشت مراجعه کنند. 

سرپرست فرمانداری بندرعباس:
گازرسانی به مردم خدمت است

عباس-پرویزی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست فرمانداری 
بندرعباس در بازدید ســرزده از شرکت گاز اســتان هرمزگان، 
گازرسانی را خدمتی مقدسی بمنظور ایجاد رفاه اجتماعی بیش تر 

برای مردم بر شمرد.
  محمد مرودی، سرپرست فرمانداری بندرعباس، هجدهم خرداد 
ماه ســال جاری ، پس از بازدید سرزده از عملیات اجرایی ترمیم 
نوارحفاری در برخی از محلات شهربندرعباس توسط شهرداری 
به اتفاق رییس و معاون سازمان عمران شهرداری بندرعباس، در 
شرکت گاز اسنان هرمزگان حضور یافتند و ضمن دیدار با برخی از 
مسئولین شرکت گاز استان و تقدیر و تشكر از این مجموعه، بمنظور 
توسعه عملیات گازرسانی و خدمات ارایه شده در شهر بندرعباس و 
استان هرمزگان در زمینه خدمات گازرسانی اظهار کرد: گازرسانی به 
مردم خدمت مقدسی است  و  سبب پیامدهای اجتماعی پسندیده 

در جامعه می شود.
وی اظهار کرد: پس از عملیات حفــاری و  لوله گذاری بمنظور 
گازرسانی در شهر بندرعباس، ترمیم نوارحفاری با پرداخت هزینه 
توسط شرکت گاز استان از سوی مجموعه شهرداری انجام می شود 
و لازم است به نحوی برنامه ریزی کرد که ترمیم نوار حفاری در کم 
ترین بازه زمانی ممكن و با کیفیت مطلوب و طبق استاندارد های 
لازم، اجرا شود تا بعد از این شاهد گلایه هایی از شهروندان در این 
خصوص نباشیم. فرماندار بندرعباس ضمن تاکید بر لزوم تسریع 
در اجرای آسفالت نوارهای حفاری تحویل شده از سوی شرکت 
گاز استان هرمزگان، بر حصول اطمینان از کیفیت اجرای آسفالت 
شهری و برنامه ریزی برای نظارت فرمانداری بندرعباس در این 
خصوص نیز مطالبی ارائه نمود و بر لزوم تعامل بیشتر با فرمانداری 
شهرستان بندرعباس در این خصوص تاکید و افزودند ؛ فرمانداری 
شهرستان بندرعباس آماده هر گونه هماهنگی و ایجاد تعامل بیشتر 
بین دستگاههای خدمات رسان بوده و حسب وظیفه به موارد ورود 
خواهد نمود. در ادامه سعید داوری پور، سرپرست امورمهندسی و 
اجرای طرح های شرکت گاز استان هرمزگان نیز عنوان کرد:  شرکت 
گاز استان هرمزگان در راستای رسالت خطیر خود در جهت رفاه 
عمومی و ایجاد زیرساخت های گازرسانی برای استفاده عموم 
مردم این استان پروژه های گازرسانی را به انجام رسانده و در این 
راستا شهر بندرعباس با اجرای فاز 8 بعنوان آخرین فاز زیرساختی 
شهر بندرعباس )در محدوده محلات غرب(در حال اجراء می باشد 

و بیش از نیمی از آن اجرایی شده است.
وی ضمن اشاره به نحوه عقد تفاهم نامه ها و تعاملات فی مابین با 
شهرداری بندرعباس گزارشی از محلات گازرسانی شده، محلات 
ترمیم آسفالت شــده پس از تحویل نوار حفاری و باقیمانده در 

چارچوب تفاهم نامه های منعقده ارائه کرد.
داوری پور در ادامه به ارائه گزارشی از نحوه ترمیم نوارهای حفاری 
در روستاهای توابع شهرستان بندرعباس و تعاملات فی مابین با 

دهیاری ها و بخشداری ها پرداخت.
در ادامه جلسه روسای ســازمان عمران شهرداری بندرعباس و 
معاونت سازمان، رییس حراست گاز استان و سایر مسئولین وحضار 
به بحث و تبادل نظر در خصوص چالش های موجود و پیش رو 
پرداختند. در پایان، سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان 
هرمزگان نیز گزارشی از انعقاد تفاهم نامه با برخی بانك های عامل به 
منظور ارائه تسهیلات به شهروندان متقاضی درخصوص گازکشی 
داخلی منازل ارائه و  افزود: با همكاری و هماهنگی با 5 بانك عامل از 
جمله تجارت،سپه،صادرات،ملت و کشاورزی، زمینه اعطای وام 
به متقاضیان این استان به مبلغ ۱00 میلیون ریال و به صورت قرض 
الحسنه به تعداد 50 هزار فقره وام با اقساط 3۶ماهه فراهم شده است.

چهار شنبه 25  خرداد ماه  1401 - شماره 1378

اخبار

مدیر کل راه و شهرسازی  کرمانشاه:
 بزرگراه اسلام آباد -پلدختر  مهمترین

 راه ارتباطی با استان های  خوزستان و لرستان است
کرمانشاه -کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مهندس آهكی، محور 
اسلام آباد -پلدختر را بعنوان بخشی از کریدور ، شمال غرب به جنوب 
کشور، مهمترین راه ارتباطی با دو استان خوزستان و لرستان معرفی کرد.
مهندس آهكی در تكمیل این خبرگفت: این مسیر به طول 57 کیلومتر 
)در حوزه استان کرمانشاه( از خروجی شهر اسلام آباد غرب به سمت 
پلدختر شروع شــده و پس از عبور از شــهر حمیل به انتهای حوزه 
اسحفاظی استان کرمانشاه در گردنه شاهبداغ می رسد. در ادامه مسیر 

پس از عبور از پل سیمره به شهر پلدختر متصل می شود.
وی افزود: این محور بخشــی از کریــدور ارتباطی جنوب غرب به 
شمالغرب کشور اســت و انتقال کالای ترانزیتی از بزرگراه کربلا به 
استان خوزستان و جنوب کشور از طریق این محور انجام می شود ، 
همچنین مسیر مذکور راه ارتباطی استان کرمانشاه با دو استان خوزستان 

و لرستان است.
مدیر کل راه و شهرسازی استان کرمانشاه گفت: جمیع این موارد منجر به 
افزایش ترافیك محور و آمار ترافیكی بسیار بالا) 4/400/000 خودرو در 
سال که حدود 3۱ درصد آن ترافیك سنگین است ( و در نتیجه افزایش 
تصادفات منجر به فوت شده است لذا توسعه راه موجود به بزرگراه در 

دستور کار این اداره کل قرار گرفت.
آهكی تصریح کرد: مسیر به دو قطعه اســلام آباد   حمیل به طول ۲۶ 
کیلومتر و حمیل   شاهبداغ به طول ۲8 کیلومترتبدیل شده است ) ۲ 
کیلومتر از مسیر نیز از داخل شهر حمیل عبور می کند( طی سالهای 
گذشته ۲۱ کیلومتر از قطعه ۱ اسلام آباد   حمیل ) فرودگاه ( و ۲0 کیلومتر 
از مسیر قطعه ۲ حمیل   شاهبداغ تكمیل و به بهره برداری رسیده است 
5 کیلومترباقی مانده قطعه اول در حال تكمیل است و عملیات اجرایی 

7 کیلومتر ازقطعه دوم به زودی آغاز خواهد شد.
این در حالی است که برآورد هزینه انجام شده با در نظر گرفتن نرخ تورم 
در این پروژه ۱۲00 میلیارد ریال است و برای تكمیل آن» اعتباری بالغ بر 

۱۲50 میلیارد ریال نیاز است.

 سرپرست شرکت گاز استان ایلام تاکید کرد؛
 ضرورت حفاظت از محیط زیست

 به عنوان سرمایه ملی
ایلام-حسن بیگی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست شرکت گاز 
استان ایلام گفت: برنامه فرهنگی پاکسازی پارک سراب ایلام با هدف 
ترویج و توسعه فرهنگ حفاظت و استفاده صحیح از محیط زیست، 
تقویت حس مشارکت و مســئولیت پذیری کارکنان در حفاظت از 

محیط انجام گرفت.
محمود کشــاورز گفت: شرکت گاز اســتان ایلام همگام با توسعه 
گازرسانی و تامین گاز ایمن و پایدار، صیانت از محیط زیست را در 
اولویت قرار داده و فرهنگ سازی، آموزش و حفاظت از محیط زیست 

به عنوان سرمایه ملی را ضروری می  داند.
او با بیان اینكه این شرکت همچون ســالیان گذشته در هفته محیط 
زیست اقدام به برگزاری برنامه  هایی جهت نكوداشت این هفته نموده 
است، گفت: همزمان با هفته محیط زیســت این مهم در دستور کار 
قرار گرفته است. سرپرست شرکت گاز استان ایلام با اشاره به اینكه 
اجرای اینگونه برنامه ها می تواند تاثیر فراوانی در حفظ و نگهداشت 
طبیعت، محیط پارک ها و فرهنگ سازی در بین افراد جامعه از حیث 
عدم رها ســازی زباله ها در محیط اطراف داشته باشد، گفت: در این 
برنامه ضمن رعایت دستورالعمل های بهداشتی، زباله و کیسه های 
پلاستیكی رها شده در پارک ملت ایلام جمع آوری و با هماهنگی با 
شهرداری ایلام به محل جایگاه دفع زباله این منطقه منتقل شد. کشاورز 
با بیان اینكه پاکسازی طبیعت و مناطق عمومی همچون پارک ها از سوی 
گروه های مردمی یكی از راه های اشاعه فرهنگ توجه به محیط زیست 
است، گفت: محیط زیست به عنوان سرمایه ملی، متعلق به نسل امروز و 
آینده و امانتی ارزشمند در دستان ما است که نیازمند حفاظت و صیانت 
همگانی بوده و فرهنگ سازی و آموزش در این مسیر ضروری است. 
او یكی از راهكار های موثر در صیانت از سرمایه های محیط زیستی را 
فرهنگ سازی عنوان کرد و گفت: برای نجات و حفظ محیط  زیست از 
تهدیدات گوناگون باید فرهنگ توجه به اهمیت و ارزش محیط زیست 

سالم بین آحاد مردم ایجاد و تقویت شود.

   سهم 3.23 درصدی آذربایجان شرقی
 از ارزش افزوده کشور

تبریز - امید محمد زاده اصل النجق،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون توسعه و 
برنامه ریزی سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی، سهم ارزش 
افزوده استان از کشور را در سال های ۱400 و ۱40۱ به ترتیب3.۲۲ و 3.۲3 
درصد اعلام کرد. مهندس پروین اشراقی در جلسه شواری برنامه ریزی 
و توسعه به تشریح چارچوب کلی و جهت گیری های کلان برای تحقق 
رشد اقتصادی پیش بینی شده در استان پرداخت و با اشاره به روند نرخ رشد 
اقتصادی استان و کشور در دهه 90، سهم ارزش افزوده استان از کشور را 
در سال های ۱400 و ۱40۱ به ترتیب 3.۲۲و 3.۲3 درصد اعلام کرد. وی 
همچنین بر هدف گذاری نرخ رشد اقتصادی استان و تحقق آن از طریق 
بهره وری و تامین منابع مالی پایدار، ایجاد اشتغال، توسعه تولید دانش بنیان، 
تكمیل زنجیره تولید، عدالت اجتماعی و برابری، فعالسازی واحدهای 
تولیدی، توجه به آمایش سرزمین و توسعه صادرات اشاره کرد. اشراقی 
تعداد پروژه های تاثیرگذار استان در تحقق رشد 7.8 درصدی اقتصادی 
را 909 پروژه اعلام و اضافه کرد: برای این مهم حدود 8 همت اعتبارات 
دولتی باید صرف شود و 4۲ همت ریالی ،570 میلیون دلار و ۶34 میلیون 
یورو مجموع سرمایه گذاری بخش خصوصی باید جذب شود. معاون 
توسعه و برنامه ریزی سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان توضیح داد: 
رشد اقتصادی کشور در بخش کشاورزی ۶.9، معدن ۱0.7، صنعت 8.8، 
خدمات 7.۱ و در کل کشور در سال ۱40۱ رشد اقتصادی رقم 8 درصد 
خواهد بود و در همین سال رشد اقتصادی استان در بخش کشاورزی 
8.7، معدن ۱5.7، صنعت 9.3، خدمات ۶.5 و رشد اقتصادی استان عدد 
7.8 درصد بر آورد شده است. وی، تامین زیر ساخت های تولید در حوزه 
آب و انرژی، افزایش منابع قابل تخصیص از محل بودجه سالانه در استان 
با افزایش منابع سهم استان از بودجه های متمرکز، بازنگری سامانه ها و 
فرآیندهای واگذاری یا اجاره زمین برای فعالیت های تولیدی در سازمان 
صنایع کوچك و شهرک های صنعتی ایران و سازمان جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری، پیشنهاد تدوین و اصلاح استانداردهای فنی در خصوص 
کالاهای مزیت دار صادراتی منطبق با استاندارد کشورهای هدف صادراتی، 
توسعه شرکت های حمل و نقل بین المللی در استان را از جمله الزامات 
حوزه های مختلف برای تحقق رشد اقتصادی مورد انتظار استان دانست.


